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Protokół nr 14/2021 

Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych  

odbytej w dniu 29 września 2021 roku  

w Domu Strażaka w Krzywiniu 

  

  

 



Rada Miejska Krzywinia 

Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych 

Protokół nr 14/2021 

14 Posiedzenie w dniu 29 września 2021  

Obrady rozpoczęto 29 września 2021 o godz. 17:00. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Marta Bzymek  

2. Hanna Frankiewicz  

3. Władysław Konieczny  

4. Krystyna Motławska  

5. Jan Musielak  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

W posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych wzięło udział 5 członków 

Komisji, co wobec składu Komisji wynoszącego 5 osób stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji.  

  

Zaproszeni Goście: 

- Jacek Nowak- Burmistrz Miasta i Gminy Krzywiń, 

- Honorata Krupka- Skarbnik Miasta i Gminy Krzywiń, 

- Agnieszka Filipowicz- Dyrektor Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Bieżyniu, 

- Jarosław Drożdżyński- Dyrektor Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Lubiniu, 

- Zbigniew Bernard- Dyrektor Zespołu Szkół w Krzywiniu, 

- Rafał Szłapka- Wicedyrektor Zespołu Szkół w Jerce. 

- Aleksandra Jędrowiak- inspektor ds. Oświaty, 

- Hanna Grobelna- Radna Rady Miejskiej Krzywinia, 

- Stanisław Dolak- Radny Rady Miejskiej Krzywinia, 

- Beata Cugier- Radna Rady Miejskiej Krzywinia, 

- Paweł Michałowicz- Radny Rady Miejskiej Krzywinia, 

- Andrzej Kaczmarek- Radny Rady Miejskiej Krzywinia, 

- Zbigniew Zieliński- Radny Rady Miejskiej Krzywinia, 

- Rodzice dzieci uczęszczających do Szkół z terenu Gminy Krzywiń, 



 

2. Omówienie sytuacji dowozów i odwozów dzieci ze Szkół z terenu Gminy Krzywiń. 

Krystyna Motławska- omówiła pisma, które wpłynęły do Biura Rady odnoszące się do 

tematyki dowozów dzieci do szkoł. 

 

Burmistrz Miasta i Gminy Krzywiń- omówił aktualną sytuację dowozów dzieci do Szkół z 

terenu Gminy Krzywiń. 

  

Dyrektorzy Szkół – przedstawili sytuację dowozów i odwozów dzieci w poszczególnych 

jednostkach oświatowych.  

 

Ponadto Radni wraz z mieszkańcami obecnymi na Komisji poruszali tematy związane z: 

- funkcjonowaniem dowozów do Szkół z terenu Gminy Krzywiń, 

- zajęcia dodatkowe organizowane w Szkołach, 

- dodatkowe kursy umożliwiające powrót dzieciom wcześniej do domu, 

 

3. Zamknięcie posiedzenia. 

Posiedzenie Komisji zakończono o godz. 19:35.  

  

              Przewodniczący  

        Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych 
                              /-/Jan Musielak 

   

 

Przygotował: Mateusz Nejranowski 

  

 

 

 

  

  


